
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 19-3-2014 
 
Josep Martin Beca 
 
Josep Martín Beca amb NIF 35031477Q, com a president de la Comunitat 
de propietaris del c/ Laureà Miró, 322 (Cantonada c/Nord) 
 
En relació a la permuta de la finca situada a la confluència c/Nord – 
Andreu Amat i com no se’ns ha contestat per escrit a la instància 
presentada a l’Ajuntament d’Esplugues en data 13-1-2014, Nº D’ENTRADA 
20140000245. Número de registre: 2013-2046. 
 
En la que sol·licitàvem: 
 

- Que no s’executi l’obra en aquesta ubicació i es faci en un lloc més 
adient. 

- Que ens argumentin perquè uns veïns han estat consultats i 
d’altres no. 

- Perquè valoren que les sensibilitats i possibles molèsties 
ocasionades als veïns, són diferents depenent de la zona del 
municipi a considerar. 

 
PREGUNTA PER A TOTS ELS GRUPS POLÍTICS I REGIDOR NO ADSCRIT 
 

- Qui són els terminis de resposta de les instàncies? 
- Són conscients de que en un període breu de dues setmanes, s’han 

recollit al voltant de 700 signatures per part del veïnat que mostra la 
DISCONFORMITAT amb la instal·lació proposada? 

 

El senyor Pons diu: 

“Bé, aviam, sobre els terminis de resposta a les instàncies, que jo sàpiga no hi 
ha un termini estipulat pel reglament ni per cap altre tipus de regulació legal, 
amb la qual cosa entenc que el termini correspon, en aquest cas, a l’equip de 
govern, que és qui porta l’impuls polític, en aquest cas, d’un tema concret. 
Sobre si som conscients que en un període breu de dues setmanes s’han 
recollit al voltant de set-centes signatures per part del veïnat que mostra la 
disconformitat amb la instal·lació proposada, doncs sí, puc dir que sí que sóc 
conscient, i que sembla que hi hagi gairebé més signatures que veïns, com qui 
diu, no? En qualsevol cas, doncs, és una situació que s’haurà de tenir en 
compte.” 
 
 
 
 
 



Maria Jesus Sinfreu 
 
Quines mesures pren l'Ajuntament per lluitar contra la corrupció? 

El senyor Pons diu: 

“Bé, aviam. No, més que res és que vostès aquí han citat una sèrie de mesures 
que, bé, les apliquen per imperatiu legal, perquè al final, senyor Giner, totes 
aquestes mesures que vostè ha plantejat, que són mesures, és veritat, però no 
deixen de ser mesures a les que aquesta corporació municipal està obligada 
per llei. Per tant, jo aquí entenc que es podria fer un pas més enllà, es podria 
crear un web de la transparència on es parlés molt més de tots aquests temes, 
on es donessin dades possiblement més delicades, i de fet, en aquest sentit em 
sembla, o em consta, que el Govern de la Generalitat ha fet alguna iniciativa al 
respecte, amb la qual cosa, doncs home, jo crec que mesures per seguir tirant 
endavant la transparència, i per tant, lluitar contra la corrupció, se’n poden fer. 
És simplement qüestió de trencar-se una mica el coco i buscar noves mesures, 
i seguir l’exemple d’altres administracions que també poc a poc van treballant 
en aquest sentit.” 
 
 

El senyor Fernández diu: 

“Bueno, pues yo le quería preguntar…, yo le quería preguntar a todos los 
grupos políticos aquí presentes, les quería plantear lo siguiente, sobre todo a 
los portavoces, todos los portavoces de los grupos políticos. Señores, en Can 
Clota hay un casal de avis, de la tercera edad. Hay tres centímetros para entrar 
a ese local. Ya hace año y pico tuve una conversación con Sara, con Pilar Díaz 
hace dos años también tuve unas palabras allí, en la puerta del casal. Resulta 
que cuando llegan las elecciones, sean las elecciones que sean, sean 
europeas, municipales, como generales, las que sean, allí sí ponemos una 
tarima, ponemos una tarima para el día de las votaciones, exclusivamente y 
solamente para el día de las votaciones. Mi pregunta es: ¿Es que después de 
las votaciones no entran allí inválidos? Porque hoy mismo he entrado yo a un 
inválido. Ya no quiero entrar más.  

Yo estoy dispuesto a hablar con Enrique, ya que es de Urbanismo, a hablar con 
los técnicos, con Sara, con el que haga falta, y sobre el terreno, sobre el 
terreno se ve, pero no quiero llegar a unas elecciones y que me pongan allí una 
tarima, que eso es un trasto, que hay miles de motivos y miles de cosas para 
hacer allí una pequeña rampa de tres centímetros, señores –de tres 
centímetros. Que no me digan a mí que hay forjado, que hay vigas, que hay… 
Eh, que el que diga que hay vigas, hay forjado y hay lo que ellos se quieran 
inventar, los técnicos de esta casa, le digo yo a Enrique que cuando quiera que 
me llame, vamos, lo vemos, y sobre el terreno se ve. Por lo tanto, solamente 
era eso. Que no valga solamente la tarima que ponen allí para las elecciones, 
sino al día siguiente también, que todos los días entra gente inválida.  



Gracias.” 

 

El senyor Vilalta diu: 

“La pregunta és per al senyor Enric Giner. A la contesta del regidor portaveu de 
Convergència i Unió sobre el tema de les al·legacions, la veritat és que no li he 
entès gaire bé la seva resposta. Jo crec que ho he entès malament, però he 
arribat a entendre que contestaran les al·legacions aprovant les al·legacions o 
rebutjant-les, depenent de si arriben a un acord amb la empresa o si no. Bé, he 
entès això.  

I després un aclariment per al senyor Roger Pons. Una mica és dir que el barri 
de la Mallola, amb la Benavent, les cases de Magdalena Amigó, Laureà Miró i 
carrer Nord són més de cinc-centes famílies, deixant de banda ja les escoles i 
l’institut, i cinc-centes famílies com a mínim són dues mil persones. Hem recollit 
set- centes signatures, i crec que en podem recollir algunes més, però són 
bastantes i no crec que sigui qüestió de riure.  

I per al senyor Ortega, li vull una mica dir que nosaltres no solament estem en 
contra del tanatori, sinó que estem en contra de la manera en què se’ns està 
imposant aquest tanatori. O sigui, a nosaltres se’ns ha creuat un greuge 
comparatiu respecte a uns altres veïns, i creiem que hi ha unes circumstàncies, 
unes irregularitats al nostre entendre, que s’està venent un terreny municipal a 
una empresa privada per posar un tanatori. O sigui, no tan sols és el tanatori, 
sinó que és la forma i la manera en què s’està portant aquest tema. Llavors..., 
res més. És un aclariment.” 
 
 

El senyor Pons diu: 

“Aviam, em sembla que el senyor Fernández també havia fet una pregunta així 
genèrica. La veritat és que és bastant trist que per tres centímetres s’estigui 
dificultant l’accessibilitat als usuaris del casal d’avis. A més a més, em consta 
que una persona que té dificultats de mobilitat és molt habitual al ple, i molt 
sovint, doncs justament, fa peticions perquè aquests tipus d’obstacles es 
resolguin, i per tant, doncs home, jo crec que no hauria d’haver-hi més 
problemes perquè en trenta dies això estigués solucionat. 

Després, sobre la informació aquesta addicional que em donava el senyor 
Vilalta, doncs li agraeixo els extensos i detallats números, de les extenses i 
detallades xifres que em dóna. Em sembla que vostès han interpretat malament 
el meu comentari, perquè simplement el que posava de relleu era un volum 
molt alt en comparació, pròpiament, amb la quantitat de població que hi ha en 
el barri en comparació amb altres barris de la ciutat, i evidentment no he pretès 
riure’m de ningú, malgrat els comentaris que han sonat per allà baix, 



senzillament. Vull dir que en tot cas interpreti’m positivament el sentit de les 
meves paraules.” 
 


